

Benvolguda directora, benvolgut director:

La inclusió de l'alumnat de **Batxillerat en el programa de banc de llibres** és una novetat que encara desconeixen moltes famílies, per la qual cosa us demanem que **feu arribar la informació a les famílies** de 4t ESO i de 1r de batxillerat com a beneficiàries d'aquesta mesura. Adjuntem un esborrany de carta per si us resulta d'utilitat.

Com sabeu, s'ha publicat l'Ordre 9/2023, de 28 de març, de la Conselleria d'Educació, Cultura i Esport (DOGV núm. 9566, de 31/03/2023) per la qual s'amplia l'àmbit d'aplicació del Programa de banc de llibres de text i material curricular de la Generalitat a l'etapa de Batxillerat. Així mateix, amb data de hui, s'han publicat en el DOGV les corresponents resolucions de convocatòria per les quals es determinen les dotacions per a la reposició i renovació de banc de llibres i material curricular per al curs escolar 2023-2024.

No obstant això, hem considerat convenient establir les instruccions que s'adjunten, per la novetat que suposa la inclusió en Batxillerat.

El procediment per a la tramitació i gestió del banc de llibres de Batxillerat per part dels centres és el mateix que es realitza per als cursos de l'ESO i/o cicles formatius de grau bàsic.

La resolució estableix una taxa de reposició per als llibres de primer de Batxillerat que permet reposar i completar els lots entregats per l'alumnat.

No obstant això, en cas de precisar més import per a la reposició d'aquests llibres i de tindre sobrant de l'import assignat per a la renovació i reposició de l'Educació Secundària Obligatòria i de segon de Batxillerat, el centre podrà disposar d'aquest sobrant per a la reposició dels llibres i materials curriculars de primer de Batxillerat.

La resolució estableix una taxa de renovació del 100% del valor del lot en segon de Batxillerat.

Si existira import sobrant, aquest es podrà destinar a la compra de llibres de text i material curricular de primer de Batxillerat, ESO i/o cicles formatius de grau bàsic.

Tota la informació, quant a forma, terminis i documentació, així com instruccions per a la gestió del programa està disponible en la pàgina web de la conselleria, en el següent enllaç: <https://ceice.gva.es/es/web/centros-docentes/ayudas/subvenciones/libros-de-texto>.

Per a qualsevol dubte o aclariment poden dirigir-se al Servei de Títols, Programes de Gratuitat i Ajudes a l'Estudi a través del correu electrònic ajudesllibres@gva.es, i a través dels telèfons d'atenció 961970341/ 961970338/ 961923452.

Agraïm per endavant, el vostre treball i col·laboració,

Estimada directora, estimado director:

La inclusión del alumnado de **Bachillerato en el programa de banco de libros** es una novedad que todavía desconocen muchas familias, por lo que os pedimos que **hagáis llegar la información a las familias** de 4º ESO y de 1º de bachillerato como beneficiarias de esta medida. Adjuntamos un borrador de carta por si os resulta de utilidad.

Como sabéis, se publicó la Orden 9/2023, de 28 de marzo, de la Conselleria de Educación, Cultura y Deporte (DOGV núm. 9566, de 31/03/2023) por la que se amplía el ámbito de aplicación del Programa de banco de libros de texto y material curricular de la Generalitat a la etapa de Bachillerato. Así mismo, con fecha de hoy, se han publicado en el DOGV las correspondientes resoluciones de convocatoria por las que se determinan las dotaciones para la reposición y renovación de banco de libros y material curricular para el curso escolar 2023-2024.

No obstante, hemos considerado conveniente establecer las instrucciones que se adjuntan, por la novedad que supone la inclusión en Bachillerato.

El procedimiento para la tramitación y gestión del banco de libros de Bachillerato por parte de los centros es el mismo que se realiza para los cursos de la ESO y/o ciclos formativos de grado básico.

La resolución establece una tasa de reposición para los libros de primero de Bachillerato que permite reponer y completar los lotes entregados por el alumnado.

No obstante, en caso de precisar más importe para la reposición de estos libros y de tener sobrante del importe asignado para la renovación y reposición de la Educación Secundaria Obligatoria y de segundo de Bachillerato, el centro podrá disponer de este sobrante para la reposición de los libros y materiales curriculares de primero de Bachillerato.

La resolución establece una tasa de renovación del 100% del valor del lote en segundo de Bachillerato.

Si existiese importe sobrante, este se podrá destinar a la compra de libros de texto y material curricular de primero de Bachillerato, ESO y/o ciclos formativos de grado básico.

Toda la información, en cuanto a forma, plazos y documentación, así como instrucciones para la gestión del programa está disponible en la página web de la conselleria, en el siguiente enlace:
<https://ceice.gva.es/es/web/centros-docentes/ayudas/subvenciones/libros-de-texto>.

Para cualquier duda o aclaración pueden dirigirse al Servicio de Títulos, Programas de Gratuidad y Ayudas al Estudio a través del correo electrónico ajudesllibres@gva.es, y a través de los teléfonos de atención 961970341/ 961970338/ 961923452.

Agradecemos de antemano, vuestro trabajo y colaboración,